
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
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København, den 30. september 2010
Sagsnr.: 6934

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 6.september 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 525 (Alm. del), som hermed besvares. 

Spørgsmål 525:

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af FLF alm. del - samrådsspørgsmål CC-CG 
om slagmærker på svin den 2. september 2010 kommentere Fødevarestyrelsens bekla-
gelse over ”den misvisende, foreløbige opgørelse, som skyldes manglende indberetnin-
ger og kvalitetstjek af data.”?”

Svar:

Jeg kan henholde mig til min besvarelse under samrådet den 2. september 2010.

Som oplyst under samrådet har jeg bedt Fødevarestyrelsen om en uddybende 
redegørelse, der skal foreligge ved udgangen af september. Denne redegørelse skal -
udover at afdække baggrunden for fejlene - også anvise, hvilke initiativer Fødevaresty-
relsen har iværksat for at undgå tilsvarende fejl i fremtiden.

Henrik Høegh

/Katrine Lindegaard
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